

27 September 2021

2021年9月27日

Dear Valued Customer:

尊敬的客戶：

**PC Securities Trading APP Update and Launch Notices**  
**寶鉅證券網上交易手機应用程序更新上架通知**

Thank you for your support to PC Securities!

感谢閣下一直以来对寶鉅證券的支持！

In order to provide more convenient wealth management and online trading services, the latest version of the trading APP - “PC Wealth Xpress” will be officially launched on **27 September 2021**. To download the latest version, please visit the Apple App Store or Google Play Store and search for “PC Wealth Xpress”. You may also download the APP by scanning the QR code below. The old version of “PC Stock Trader” APP will cease service and update on 15 October 2021.

为了提供更方便的财富管理及网上交易服务，寶鉅證券最新版本的 APP - 「寶鉅創富通」将于 **2021年9月27日**起正式上线，请在苹果应用商店或安卓应用商店搜索「寶鉅創富通」并立即下载，您亦可以通过扫描以下二维码下载 APP。旧版「寶鉅股票通」APP 将于 2021年10月15日停止服务和更新。



The new “PC Wealth Xpress” APP provides simple and user-friendly interface with various upgraded features, allowing users to experience a smarter and faster one-stop global investment management services. If you have any enquiries about this service, kindly contact our customer service hotline at (852) 3950 3228 or your Relationship Manager.

全新的「寶鉅創富通」APP 提供简洁页面及多项升级功能，让您体验更简单、更精明和更快捷的一站式环球财富管理服务。如有任何疑问，欢迎致电寶鉅證券客户服务部：(852) 3950 3288 或与你的客户经理联络。

PC Securities Limited  
寶鉅證券有限公司

Member of PCSFG 寶鉅證券金融集團成員

11/F, Lee Garden Five, 18 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong  
香港銅鑼灣希慎道18號利園五期11樓

Tel 電話：+852 3950 3288 Fax 傳真：+852 3950 3200 Website 網址：www.pcsfg.com/pcs